
 

 
 

Tradicija je, da vsako leto obiščemo 
aktualno kmetico leta. Tudi letos se 
je zbralo lepo število članic in podale 
smo na Koroško, kjer je doma 
lanskoletna nosilka naslova Jožica 
Haule. Vabilu so se odzvale tudi 
kmetice preteklih let, ki se takšnih 
srečanj vedno razveselijo. 
Imele smo čudovito vreme in prav 
prijetno nam je bilo, saj nas je Jožica 
prijazno sprejela. Ob njej so bile tudi 
prijazne članice društva kmetic 
Mežiške doline, ki so nam zapele in 
nam ponujale dobrote. Sploh ne vemo, 
kdaj je pretekel čas, a druženje pri 

Jožici je bilo tako prijetno. V senci smo se počutile prijetno. Kar težko 
se je bilo odpraviti naprej. Sprehodile smo se do bližnje cerkvice na 
Brinjevi gori in uživale lepote koroških hribčkov. Druženje smo zaključile 
na kmečkem turizmu, kjer smo po okrogli mizi o prostovoljnosti 
preizkusile še koroške jedi. Tako prijeten dan je bil, da smo se ob 
zaključku kar težko razšle. Občudovale smo kraje, ki so resnično lepi, 
prijetni. Občudovale pa smo tudi ljudi, ki tu živijo in skrbijo, da je še vse 
obdelano, da vsepovsod vidimo cvetje. Postrani, ne preveč očitno, pa smo 
strogo preverjale, če zna Jožica tudi kmetovati. Udeleženke smo 
ugotovile, da je Kmetica, res je: kmetica z veliko začetnico. Zavedamo se, 
da v takšnih pogojih ni lahko kmetovati. Življenje je pogosto ogroženo in 
zgodijo se tragedije, katero je žal doletela tudi našo Jožico. Resnično si 
ti ljudje zaslužijo posebno pohvalo. Ko sem odhajala s srečanja, sem 
ponovno razmišljala o tem, da so skromni bogati. Morda je to težko 
razumeti, a prepričana sem, da smo to občutile vse, ko smo se vračale s 
srečanja pri Jožici. 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Prijazen sprejem pri Jožici Haule 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

V senci je bilo prijetno 
 



 

 
Zbrale smo se iz cele Slovenije 

 

 
Na Brinjevi gori 



 
Zbrane kmetice leta v družbi… 


